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یکشنبه  9 دی 1403 شماره 7644  سال بیست و ششم

 حضور سه پینگ پنگ باز ایرانی در کاپ آسیا

نوش��اد و نیما عالمیان و ندا شهس��واری سه ملی پوش تنیس روی میز 
ایران جواز حضور در کاپ آسیا را بدست آوردند.

با اعلام کنفدراس��یون تنیس روی میز آس��یا، س��ه مل��ی پوش پینگ 
پن��گ ایران موفق به کس��ب س��همیه رقابت های کاپ آس��یا ش��دند و به 
 عن��وان نمایندگان ایران در یک��ی از معتبرترین رقابت های قاره کهن حاضر 

می باشند.
نوش��اد عالمیان نفر اول ورزشکاران ایرانی در رده بندی جهانی و دارنده 
رنکین��گ ٤٩ دنیا و نیما عالمی��ان نفر دوم ورزش��کاران ایرانی در رنکینگ 
و دارن��ده رتبه ١٥١ دنیا به همراه ندا شهس��واری کاپیت��ان تیم ملی بانوان 
کش��ورمان موفق به کسب س��همیه رقابت های کاپ آسیا شدند و اسفندماه 

سال جاری برای حضور در این مسابقات عازم چین خواهند شد.
در مجموع ٤٠٠ هزار دلار جایزه برای ورزشکاران حاضر در این مسابقات 
 تعل��ق میگیرد و قهرمان این مس��ابقات ٦٠ ه��زار دلار جایزه نقدی دریافت 
م��ی کند و نایب قهرمان مس��ابقات کاپ آس��یا ٣٠ ه��زار دلار جایزه نقدی 
دریافت می کند. مسابقات تنیس روی میز کاپ آسیا از ١ تا ٥ اسفندماه به 

میزبانی شهر شنزن چین برگزار خواهد شد.

علی ابراهیمیان کارشناس فوتبال:

تراکتور باید سبک بازی اش را عوض کند
علی ابراهیمیان مربی س��ابق تراکتور در ارزیابی فنی از عملکرد تراکتور 
مقابل نساجی مازندران گفت : فکر می کنم سبک بازی تراکتور بین حریفان 
لو رفته و این تیم باید س��بک ب��ازی اش را تغییر بدهد. بعضی از تصمیمات 
دراگان اس��کوچیچ، مث��ل کم ک��ردن مهاجم در بازی مقابل ش��مس آذر را 
درک نمی کنم؛ در موقعیتی که تیم به افزایش مهاجم نیاز داش��ت، از تعداد 

مهاجمان کاسته شد و این عجیب است.
او ادامه داد: نس��اجی فوتبال منطقی ارائه کرد. تراکتور با حضور حضور 
دروازه ب��ان تی��م ملی و مدافعان مل��ی پوش، نباید از ضربه ایس��تگاهی گل 
می خ��ورد ام��ا این اتفاق افت��اد و در نهایت خلاقیت فردی باعث ش��د تا به 

گل برسیم.
مربی پیشین تراکتور گفت: رقبای تراکتور سبک بازی این تیم را آنالیز کرده 

و راه خنثی کردنش را پیدا کرده اند و سبک بازی این تیم باید تغییر کند.
ابراهیمیان درباره نیاز های تراکتور در بازار نقل وانتقالات زمستانی گفت: 
تیم بالانس اس��ت اما به نظرم نیاز است که در خط حمله و پست دفاع چپ 
تقویت ش��ود. سوکول چیکالشی و مهدی عبدی کمک چندانی نکردند و به 

نظرم این تیم باید در خط حمله تقویت شود.

 صدور رای پرونده شکایت ساپینتو از استقلال 
به تعویق افتاد

دادگاه حکمی��ت ورزش ب��ار دیگر ص��دور رای برای پرون��ده مربوط به 
شکایت سرمربی پرتغالی پیشین تیم فوتبال استقلال را به تعویق انداخت.

گفتنی اس��ت ، صدور رأی مربوط به پرونده ش��کایت ریکاردو ساپینتو 
س��رمربی پرتغالی پیشین تیم فوتبال اس��تقلال از این باشگاه که به دادگاه 
ورزشی CAS رفته بود، بار دیگر به تعویق افتاد. قرار بود رأی مربوط به این 
پرونده پیش از اینها اعلام ش��ود، ام��ا دادگاه CAS اعلام کرد به ماه فوریه 

2٠2٥ موکول شده است.
ساپینتو در بیس��ت ودومین دوره مسابقات فوتبال لیگ برتر باشگاه های 
کش��ور سرمربی استقلال بود و پس از جدایی از این تیم بابت مطالباتش به 
فیفا ش��کایت کرد. باشگاه استقلال در دفاعیات خود توضیح داد که مبالغی 
به عنوان جریمه برای ساپینتو در نظر گرفته شده بود و باید از مبلغ قراردادش 

کسر شود. فیفا نیز در نهایت، پرونده را به دادگاه CAS ارجاع داد.

تختی میزبان لیگ برتر فوتبال از نیم فصل دوم
عل��ی جوادی مدیرکل ورزش و جوانان اس��تان تهران در پاس��خ به این 
پرس��ش که ورزش��گاه تختی از چه زمانی آماده برگ��زاری رقابت های لیگ 
برتر فوتبال اس��ت، گفت : ط��ی بازدیدی که دبیر کمیته استانداردس��ازی 
استادیوم های فوتبال کل کشور از ورزشگاه تختی داشت ١٤ مورد نقص که 
پیش از این برای برگزاری رقابت های لیگ برتر فوتبال بر این ورزشگاه وارد 
بود، برطرف شد و با نظر سازمان لیگ، تختی از نیم فصل دوم دیگر مشکلی 

برای برگزاری رقابت های لیگ برتر فوتبال ندارد.
وی همچنی��ن درباره وضعیت زمین چمن تختی نیز گفت: زمین چمن 
تختی اکنون ش��رایط بسیار مطلوب و مناسبی دارد و ایرادات وارده بر زمین 

چمن کاملا برطرف شده و شرایط آن ایده ال است.
مدیر کل ورزش و جوانان اس��تان تهران در پایان در پاسخ به این سوال 
که آیا تختی تنها برای برگزاری رقابت های لیگ برتر فوتبال مناس��ب است 
یا امکان برگزاری بازی های ملی نیز در این ورزشگاه وجود دارد، خاطرنشان 
کرد: از نظر ما هیچ مش��کلی برای برگزاری بازیهای ملی در ورزشگاه تختی 
نیس��ت و از اس��تانداردهای لازم برای برگزاری بازی های ملی نیز برخوردار 
است. البته در این زمینه باید فدراسیون فوتبال و شورای تامین نظر نهایی را 
بدهند که آیا تنها امکان برگزاری مسابقات لیگ برتر در تختی وجود دارد یا 

بازی های ملی را نیز می توانیم در این ورزشگاه برگزار کنیم.

خبـــرخبـــرنامه

محمدرض��ا مهرانپور بازیکن اس��بق اس��تقلال  در 
خصوص شرایط استقلال پس از توقف مقابل چادرملو و 
ثبت سومین تساوی پیاپی، گفت : استقلال با موسیمانه 
شروع خوبی داشت اما الان روند خوبی ندارد. البته این 
اتفاق دلایل زی��ادی دارد ولی به هر حال انتظار ما این 
است که استقلال بتواند در این بازی ها فاصله خودش را 

با صدر جدول کم کند.
وی اف��زود: هرچقدر به موس��یمانه زم��ان بدهیم، 
ش��ناختش بیشتر می شود و بیشتر می تواند کمک کند. 
واقعیت این اس��ت که بد ش��روع کردیم و هنوز هم تیم 
بیمار اس��ت. مربی باید بیش��تر وقت بگ��ذارد، بازیکن 
باید تلاشش را بیش��تر کند و هوادار هم باید در مقابل 

مشکلات صبور تر باشد.
وی درخص��وص اینکه ب��ا وجود نداش��تن هافبک 
بازیس��از و ضعف بازیس��ازی در تیم، استقلال موقعیت 
س��ازی های متعددی در بازی ها دارد اما مش��کل زدن 
ضربه آخر مانند موقعیتی که ماشاریپوف به عنوان یک 
س��تاره آسیایی از دس��ت داد، فرصت هایی که کوشکی 
داش��ت یا فرصتی که بلانکو در بازی قبلی از دست داد 
باعث ش��ده نتایج دلخواه نباشند، گفت: این یک حُسن 
است که تیمی با وجود این مشکلات می تواند خودش را 
به محوطه جریمه حریف برس��اند و خلق موقعیت کند. 
این موضوع نکته مثبتی در اس��تقلال است. زمانی شما 
می بینید که یک تیم اصلا زور حمله ندارد اما ش��رایط 

استقلال اینطور نیست.
مهرانپ��ور تصریح کرد: ام��ا از طرفی نباید فراموش 

کنیم که این تیم، اس��تقلال اس��ت. نبای��د بگوییم کار 
بزرگ��ی کردی��م به محوط��ه جریمه حریف رس��یدیم. 
اس��تقلال بازیکن��ان با کیفیتی دارد. آن ها باید بیش��تر 
تمری��ن کنن��د و ش��اید به ش��انس ه��م نی��از داریم. 
انتظ��اری که م��ردم از بازیکن��ان دارند، کام��لا به جا 
 اس��ت. بازیک��ن پول می گی��رد که خوب ب��ازی کند و 

گل بزند.
وی اف��زود: هرچن��د در روزهایی، بدشانس��ی هم 
گریبانگیر تیم می ش��ود ام��ا الان گردش توپ، عملکرد 
فاز دفاع��ی، انتقال بازی از دفاع به حمله یا برعکس در 
استقلال خیلی بهتر شده است. مشکل ضربه آخر هم با 

تمرین برطرف می شود.

علیرضا نورمحمدی بازیکن اسبق پرسپولیس درباره 
پیروزی تیم پرس��پولیس در برابر خیبر خرم آباد گفت: 
پرس��پولیس در نیم��ه دوم همان تیمی ب��ود که همه 
انتظار داش��تند و ب��ا توجه به موقعیت ه��ای زیادی که 
ایجاد شد معلوم بود پرسپولیس راحت به گل می رسد. 
این تیم را همه دوس��ت دارند و امیدواریم که با همین 
انگیزه در ادامه مس��ابقات به میدان بروند. پرس��پولیس 
 با این بازی نش��ان داد باز هم امس��ال می تواند قهرمان 

شود.
وی درب��اره حضور راحت مهاجم��ان حریف درون 
محوطه پرس��پولیس گفت : چون تغیی��رات زیادی در 

خط دفاع ایجاد می ش��ود هماهنگ��ی مدافعان تیم کم 
شده اس��ت. حتی می بینیم که برخی بازیکنان با وجود 
عدم شناختشان نسبت به یکدیگر در کنار هم به عنوان 
خط دفاع قرار می گیرند. گلی هم که پرسپولیس خورد 
روی همین عدم هماهنگی زده شد وگرنه آن توپی نبود 

که گل شود.
وی اف��زود : در ای��ن ب��ازی ترکی��ب جدی��دی از 
پرسپولیس دیدیم و باید انتظار یک  سری ناهماهنگی ها 
را داشته باشیم. با کمی صبوری خواهیم دید که اوضاع 

رفته رفته در حال بهتر شدن است.
پیشکس��وت پرس��پولیس درباره ش��رایط نیمکت 

این تی��م تاکید کرد: »از نظر ما کری��م باقری  بهترین 
گزینه اس��ت و هیچکس به ان��دازه او تیم و بازیکنان را 
نمی شناس��د. در این بازی هم دیدیم ق��رار دادن چند 
بازیکن در ترکیب ثابت مثل یاسین سلمانی و عیسی آل 
کثیر نشان داد کریم باقری  شناخت خوبی از بازیکنان 
دارد. ایش��ان به لیگ و تیم پرس��پولیس اش��راف کامل 

دارد.
وی در پایان گفت : ش��اید الان پرسپولیس با صدر 
جدول اختلاف امتیاز داش��ته باش��د، ولی به نظرم این 
اختلاف در حدی نیست که بخواهد پرسپولیس را اذیت 

کند. قطعا امسال هم مدعی اول قهرمانی است.

صمد مرفاوی س��رمربی پیشین اس��تقلال  درباره 
س��ومین تساوی پیاپی تیم فوتبال استقلال که در خانه 
چادرمل��و رقم خورد، گفت : اس��تقلال در دی��دار برابر 
چادرملو، نمایش��ی ضعیف داش��ت و نتوانست موقعیت 
آنچنان��ی روی دروازه ای��ن تی��م خلق کن��د. باید این 

مش��کلات توسط کادر فنی بررسی شود. اینکه چرا تیم 
در س��ه بازی پی در پی نتیجه لازم را نگرفته است باید 
مورد بررسی قرار بگیرد. استقلال بازیکنان خوبی دارد و 
در بازی های گذشته تقریباً این تیم به یک ثبات نسبی 
رسیده است و از آن  باخت های پیاپی خبری نیست، اما 

اینکه نمی برد هم جای نگرانی دارد.
وی ادام��ه داد: بزرگ تری��ن مش��کل ح��ال حاضر 
اس��تقلال این است که س��اختار این تیم با سلیقه یک 
مرب��ی دیگ��ر ش��کل گرفته و ح��الا موس��یمانه باید با 
بازیکنان��ی که س��لیقه یک نفر دیگر بوده اس��ت، کار و 
تفک��رات تاکتیکی اش را در تیم پیاده کند. قطعاً در این 
زمینه کار س��ختی خواهد داشت و این ناسازگاری بین 
بازیکن و کادر فنی باعث ش��ده است که تیم از شرایط 
ایده آل دور شود. به هر حال باید این استقلال را تحمل 
کنیم تا کم کم هم بازیکنان و هم کادر فنی نس��بت به 
هم ش��ناخت کافی پیدا کنند و البت��ه بازیکنان جدید 
هم باید با نظر موسیمانه جذب شوند. سرمربی پیشین 
استقلال در واکنش به این موضوع که تیم تحت هدایت 
موس��یمانه به کل از کورس قهرمانی عقب مانده است، 
گف��ت: این اتفاق تنها منوط به زمان حضور موس��یمانه 
نیس��ت، استقلال از ابتدای فصل امتیازهای حساسی را 
از دس��ت داد که باعث شد از صدر و بالای جدول عقب 
بماند. بدون رودربایس��تی اس��تقلال نیاز به نیروی تازه 
دارد، برخ��ی بازیکنان به دلایلی نمی توانند کارایی لازم 
را داش��ته باشند. به هر حال استقلال نباید لیگ را تمام 
ش��ده بداند و اعضای تیم باید تمام تلاش شان را به کار 
بگیرند تا به رتبه های بالاتر برسند. استقلال جام حذفی 
را هم پیش رو دارد و آنها اگر خوش شانس بوده و تمرکز 
لازم را داش��ته باشند می توانند با موفقیت در سه چهار 

بازی حداقل یک جام کسب کنند.

محمدرضا مهرانپور بازیکن اسبق استقلال:

مشکل استقلال زدن ضربات آخر است

صمد مرفاوی سرمربی پیشین استقلال:

استقلال نیاز به نیروی تازه دارد

دستور دنیامالی برای برگزاری مسابقات لیگ در روز

وزیر ورزش و جوانان از فدراس��یون ها خواست به منظور کاهش مصرف 
انرژی، مسابقات خود را حتی المقدور در ساعات روز برگزار کنند.

ب��ه گزارش پایگاه خب��ری وزارت ورزش و جوانان، در پی دس��تور اکید 
رئیس جمه��ور ب��رای کاهش مصرف انرژی در سراس��ر کش��ور ب��ه منظور 
خدمت رس��انی بهت��ر به م��ردم، احمد دنیامال��ی، وزی��ر ورزش و جوانان به 
فدراسیون ها دس��تور داد برای صرفه جویی و مشارکت بیشتر جامعه ورزش 
در این حرکت ملی، مس��ابقات خود را تا جای ممکن در س��اعات روز برگزار 

کنند.
ای��ن دس��تور از س��وی معاونت توس��عه ورزش قهرمان��ی و حرفه ای به 

فدراسیون ها ابلاغ شده است.

حضور چه افرادی در هیأت مدیره استقلال 
قطعی شده است؟

ترکی��ب هیات مدیره باش��گاه اس��تقلال طی این هفته ی��ا هفته آینده 
تغیی��ر می کند و چهره ه��ای جدیدی به عضویت هیئت مدیره این باش��گاه 

در می آیند.
به گزارش تس��نیم، پس از روی کار آمدن محمد شریعتمداری به عنوان 
رئیس جدید هلدینگ خلیج فارس، انتظار می رفت باش��گاه استقلال نیز در 

سطح مدیریتی دچار تغییر و تحولاتی شود.
پیگیری ها نشان می دهد در این هفته یا هفته آینده اعضای هیات مدیره 
باشگاه استقلال تغییر خواهند کرد و علی تاجرنیا عضو پیشین هیات مدیره 
باش��گاه استقلال جانش��ین احمد ش��هریاری رئیس هیئت مدیره فعلی این 

باشگاه خواهد شد.
از نفراتی مثل علیرضا اسدی )دبیرکل پیشین فدراسیون فوتبال(، حجت 
کریمی )مدیرعامل و رئیس هیات مدیره س��ابق استقلال(، مجتبی جباری، 
بیژن طاه��ری، بهتاش فریبا و ... به عنوان افرادی یاد می ش��ود که هلدینگ 
خلیج فارس در حال بررسی وضعیت آنها برای حضور در هیئت مدیره است، 

ولی هنوز چیزی قطعی نشده است.
فرش��ید سمیعی مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال هم فعلًا به کارش ادامه 
می ده��د و پس از حضور هیئت مدیره جدی��د، تصمیم گیری برای ادامه کار 

سمیعی از سوی مدیران ارشد باشگاه صورت خواهد گرفت.

 پاسخ مبهم کفاشیان به احتمال حضور 
در انتخابات فدراسیون فوتبال 

علی کفاشیان رئیس سابق فدراسیون فوتبال  درباره مطرح شدن نامش 
به عنوان یکی از گزینه های ریاس��ت فدراسیون فوتبال، گفت : هنوز خبری 
نیس��ت  و تصمیم��ی قطعی در این خص��وص نگرفته ام . اگر مه��دی تاج در 

انتخابات شرکت کند، باز هم خودش انتخاب خواهد شد.
وی در پاس��خ به این س��وال که از او به عنوان گزین��ه مورد نظر وزارت 
ورزش و جوانان برای انتخابات فدراس��یون نام برده می ش��ود، گفت: ش��اید 
دوستان به من لطف داشته باشند اما باید دید مجمع فدراسیون چه کسی را 

می خواهد. مجمع هر تصمیمی بگیرد، قابل احترام است.
رییس و نایب رئیس س��ابق فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سوال که 
آیا در این مورد جلس��ه ای با مسئولان وزارت ورزش و احمد دنیامالی داشته 

است، گفت: خیر!
کفاشیان در مورد شرایط انتخابات فدراسیون فوتبال عنوان کرد: شرایط 
خاصی وجود ندارد و اگر مهدی تاج نامزد ش��ود، خودش بدون مش��کل بار 
دیگر رییس خواهد شد. در غیر این صورت باید دید چه افرادی به انتخابات 
می آیند و چگونه می توانند رقابت کنند. هرکس انتخاب ش��د باید با انتخاب 
یک تیم قوی، کارها را به خوبی پیش ببرد.وی در پاس��خ به این س��وال که 
اگر برخی نامزدها بخواهند از او به عنوان نایب رئیس اس��تفاده کنند حاضر 
به پذیرش این س��مت یا دس��ت کم عضویت در هیات رییس��ه فدراس��یون 
خواهد ش��د، گفت: اگر حس کنم می توانم کمک کنم و موثر باش��م مشکلی 
برای بازگش��ت به فدراس��یون ندارم اما فعلا تصمیمی نگرفته ام.رئیس سابق 
فدراس��یون فوتبال در پاس��خ به این س��وال که آیا احتم��ال دارد تا قبل از 
پای��ان ثبت نام نامزده��ای انتخاباتی تصمیمش تغییر ک��رده و برای حضور 
 در انتخاب��ات ثبت نام کند، تصریح کرد: توکل بر خدا. باید ببینم چه اتفاقی

 می افتد.

 پرسپولیس شانس اول قهرمانی است 


